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MØTEPROTOKOLL  

 

Grefsen menighetsråd 

 

Dato: 20.02.2018 kl. 19:00 
Sted: Storsalen i Grefsen menighetssenter 
Arkivsak: 17/00002 

  

Tilstede:  Marit Aarrestad Østang, Anne-Gerd Gjevre, Sigmund Akselsen, 

Helene Laurvik og Ole Herman Fisknes. 

  

Møtende 

varamedlemmer: 

 

  

Forfall:  Mette Winsnes Rødal, Lise Cathrine Solbakken. Arne Morten 

Holmeide, Tom Heier, Donna Laurene Wiger, Gunnstein Norheim 

og Merete Waage Hanssen-Bauer. 
  

Andre:  

  

Protokollfører: Tore Hafnor 
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Leder Møtesekretær 
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Saker til behandling 

13/18 Godkjenning av innkalling og saksliste for Grefsen 
menighetsrådsmøte 20.02.2018 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 20.02.2018 13/18 

 

 
Møtebehandling 

 

Votering 

Enstemmig. 

 

Vedtak  

Innkalling og saksliste er godkjent. 
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14/18 Godkjenning av referat fra Grefsen menighetsrådsmøte 
25.01.2018 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 20.02.2018 14/18 

 

 

 
Møtebehandling 

Ett par tilføyelser var gjort etter første versjon. Ny versjon har det ikke kommet innsigelser 

på. 

 

Votering 

Enstemmig. 

 

Vedtak  

Referatet er godkjent. 
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15/18 Budsjett 2018 for Liv og Røre 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 20.02.2018 15/18 

 

 
Møtebehandling 

Daglig leder bes om å gjøre Liv og Røre oppmerksom på at de kan søke kommunen om 

frivillighetsmidler. 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Budsjettet 2018 for Liv og Røre er vedtatt. 
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16/18 Elvekapellet 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 20.02.2018 16/18 

 

 
Møtebehandling 

Møtet med Avantor: Imøtekommenhet og åpenhet for ideen. Videre prosess hos de er 

avhengig av en prosjektbeskrivelse inneholdende blant annet arealbehov, bruksbeskrivelse, 

eventuelle flerbruksalternativer, sponsing og argumenter for å få dem med på forslaget. 

Avantor har en tidsramme på 3-5 år for dette prosjektet. 

 

Er menighetsrådet villig til å satse både arbeidskapital og pengekapital? Kan vi samarbeide 

med andre menigheter og/eller andre organisasjon? Oslo Vineyard ble nevnt som en av flere 

mulige samarbeidspartnere. 

 

I forbindelse med «Gud i storby»-prosjektet er det tidligere blitt vurdert å opprette ett kapell i 

Nydalen. Resultat var at det ble ansatt en studentprest på BI. Der ble det også laget et 

stillerom. Det ble den gang konkludert med at det minimum måtte settes opp en eller flere 

oppslagstavler i Nydalen. Dette har ikke blitt realisert.  

 

Bryggekapellet i Tønsberg ble startet opp med støtte fra staten, etter samtale med Ole 

Herman Fisknes.  

 

Det må være noen tilstede i kapellet i åpningstiden. Når skal dette kapellet være åpent? 

Nydalen er nå folketomt på ettermiddag og kveldstid, men målet er å utvikle mer aktivitet på 

gateplan. Behovsundersøkelse for er slikt kapell ville være ønskelig.  

 

Har vi kapasitet til å ta dette videre? Finner vi en måte å spille dette inn til kirkebruksplanen 

på? Da vil dette eventuelt komme inn under fellesrådet og deres finansiering. Kan det delvis 

bemannes av prester, inn under kirkebruksplanen? Hovedsakelig må det bemannes av 

frivillige. Vil det være mulig å skaffe mange nok frivillige?  

 

Mulige bruksområder: Babysang, konserter, med mer. Muligheten er mange, om man kan 

drifte dette. Har vi ressurser til dette? Er vi villig til å ta ansvar for dette? Vi trenger i så fall 

mye støtte, både økonomisk og på annen måte. Prosten har snakket om at vi kan få 

prosjektmidler/engangsstønad til elvekapellet. 

 

Konklusjon: Vi kan ikke løfte dette alene. Saken tas opp på nytt på et menighetsrådsmøte 

med større tilstedeværelse. Kanskje kan vi da invitere en med erfaring på området. 

 

Votering 

Enstemmig. 

 

Vedtak  

Ole Herman Fisknes tar opp saken med Robert Wright i forbindelse med kirkebruksplanen. 

Sigmund Akselsen kontakter prost Trond Bakkevig i samme sammenheng. Saken tas opp 

igjen på ett menighetsrådsmøte før sommeren. 
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17/18 Årsmøtet 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 20.02.2018 17/18 

 

 
Møtebehandling 

Mal for innlegg til årsrapporten er ferdigstilt og sendt ut til bidragsyterne. Grunnstammen i 

årsrapporten er forenklet. Daglig leder er ansvarlig for å redigere sammen de forskjellige 

delene i årsmeldingen. Fjorårets administrative leder, Anne-Gerd Gjevre, er ansvarlig for å 

skrive om menighetsrådets aktiviteter. Menighetsrådet er ansvarlig for å arrangere møtet, 

inkludert å stå for serveringen. Det må informeres mest mulig om årsmøtet, blant annet må 

det tas med i powerpoint-kunngjøringene i form av ekstra tydelig blikkfang, og gjerne også 

informeres muntlig på gudstjenestene ett par ganger. SingAlong-gudstjenesten18 mars kan 

være en av disse gangene. 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Årsmøtet arrangeres i Grefsen menighetssenter 29. april kl. 12:30. Det serveres suppe. Det 

er ønskelig at de ansatte i menigheten er med på møtet. 
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18/18 Grefsen menighets årsregnskap for 2017 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 20.02.2018 18/18 

 

 
Møtebehandling 

Det foreligger ikke noe regnskap for 2017 ennå. 

 
Vedtak  

Saken må utgå siden regnskapet ikke foreligger. 
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19/18 Referat fra fellesrådet og/eller hovedkomiteen. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 20.02.2018 19/18 

 

 
Møtebehandling 

Referat fra hovedkomitemøte: 

- Fjorårets underskudd var på 3,5 millioner, etter at det var tatt 3,0 millioner fra fond. 

Så det reelle underskuddet var på over 6 millioner. Anleggsavdelingen sparte inn 

penger på slutten av året. Årsaken til det store underskuddet var blant annet: 

o Store strømutgifter. Daglig ledere må slå av/ned oppvarmingen og annet som 

bruker strøm. Man har ikke råd til å installere automatisk strømstyring. 

o IT-system og telefoner har vært dyrt. Lisenser for ansatte koster 1.000 kroner 

per bruker per måned. Telefonene ble også dyrere enn gammelt 

telefonsystem. 

- Bispedømmerådet har bestemt at «Østre Aker Prosti» skal endre navnet til 

«Groruddalen Prosti». Som en konsekvens av dette ble det også foreslått å endre 

navn på andre prosti, men det var ingen stor stemning for dette.  

- Det var foreslått at det skulle være en plan for felles bruk av inntekter for 

parkeringsplasser som tilhørte Kirkelig Fellesråd i Oslo og andre bygg tilhørende 

menigheter i Oslo. Hovedkomiteen sa ja til å utrede saken videre, men sa nei til 

resten av forslaget. 

- Ikke noe nytt å melde angående enhetlig ledelse. 

- Kirkebruksplanen ble lagt fram, ikke i form av en konklusjon, men i form av ett 

innviklet system for å vekte viktigheten av forskjellige elementer, som beliggenhet, 

antall tilstede på telleukene, kostnader ved vedlikehold med mer. Kirkebruksplanen 

skal få konsekvenser fra 2019. 

 

Vedtak  

Tatt til orientering. 
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20/18 Eventuelt 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 20.02.2018 20/18 

 

 
Møtebehandling 

1) Kirkebruksplanen. 

Det har kommet epost fra kommunikasjonsrådgiver i fellesrådet, Finn Folke Thorp, 

der det informeres om at prosjektgruppen har lagt fram sin rapport for 

styringsgruppen. Styringsgruppen har informert fellesrådet og skal sende ut en 

fullstendige rapporten med sine konkrete anbefalinger om tiltak i løpet av mars i år. 

2) Salg av flygel. Grefsen har mottatt et flygel som en testamentarisk gave fra Ranveig 

Fridstein Olsen. Kantor Erlend Fagertun har anslått salgsverdien til 10.000 kroner. Vi 

hadde en mulig kjøper, men det ble ikke noe salg. Menighetsrådet oppfordres til å 

vurdere andre måter å selge flygelet på, da det ikke er plass til eller behov for det 

hverken i kirken eller på menighetssenteret. 

 
Vedtak  

1) Tatt til orientering. 

2) Helene tar kontakt med en mulig interessent. Alternativet er å selge det på finn.no. 
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